
PROTOKÓŁ Nr L/10 

z L sesji Rady Miasta Szczecinek 

odbytej w dniu 08 lipca 2010 r. 

w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 

 

Stan Rady Miasta – 21 radnych.   

Obecnych: 17 radnych.   

Nieobecni radni: Andrzej Jaszczur, Jacek Brynkiewicz, Zbigniew Dymiński i Roman Matuszak. 

 

Rozpoczęcie sesji: godz. 9:00. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przywitał zebranych radnych, zaproszonych gości oraz wszystkich mieszkańców Miasta Szczecinek. 

− stwierdził wymagane kworum. 

 

Ad.1.  

Jerzy Kania  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył obrady, których porządek przedstawia się następująco : 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołów z  poprzednich sesji z dnia 07.06.2010 r. oraz 18.06.2010 r. 

3. Wnioski i zapytania zgłaszane w imieniu mieszkańców osiedla przez Przewodniczącego Rady Osiedla 

Pilska-Raciborki. 

4. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budŜecie miasta Szczecinek na 2010 r. 

5. Uchwała w sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budŜetu Miasta Szczecinek  

za I półrocze oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowych instytucji kultury  

za I półrocze. 

6. Uchwała w sprawie przystąpienia Miasta Szczecinek do Stowarzyszenia pod nazwą „Zachodniopomorska 

Sieć Teleinformatyczna”. 

7. Uchwała w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta Szczecinek. 

8. Uchwała w sprawie uchwalenia „Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest na terenie 

Miasta Szczecinek”. 

9. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu „Pilska” w Szczecinku. 

10. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu „Pilska” w Szczecinku. 

11. Uchwała w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Miasta Szczecinek. 

12. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na oddanie w najem pomieszczeń w trybie bezprzetargowym. 

13. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie planu sieci publicznych szkół podstawowych w Szczecinku 

oraz granic ich obwodów. 

14. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie planu sieci publicznych gimnazjów w Szczecinku oraz granic 

ich obwodów. 
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15. Uchwała w  sprawie wyraŜenia zgody na zamianę nieruchomości. 

16. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

17. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Szczecinek. 

18. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta. 

19. Wnioski i zapytania Radnych. 

20. Zamknięcie  sesji. 

 
Ad.2.                                                                                                                                                                                                            

Protokoły z XLVIII sesji RM z dnia 07.06.2010 r. oraz XLIX sesji RM z dnia 18.06.2010 r. zostały przyjęte  

jednogłośnie - 17 głosami „za”.  

 
Ad.3.  

Jerzy Kania  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− stwierdził, Ŝe na sali obrad nie ma przedstawicieli Rady Osiedla Pilska-Raciborki. 

 

Ad.4.  

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta Szczecinek: 

− zapoznał zebranych z proponowanymi zmianami do projektu uchwały. 

 

Józef Świerczy ński Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr L/510/10   

w sprawie  dokonania zmian w bud Ŝecie miasta Szczecinek na 2010 rok. 

 

Ad.5.  

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Józef Świerczy ński Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania nad podjęciem uchwały. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr L/511/10 

w sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu wy konania bud Ŝetu Miasta Szczecinek  

za I półrocze oraz informacji o przebiegu wykonania  planu finansowego samorz ądowych  

instytucji kultury za I półrocze. 

 

Ad.6.  

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− Komisja jednogłośnie wstrzymała się od zaopiniowania projektu uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− proponuje przesunąć dyskusję nad pkt 6 obrad na okres późniejszy - po prezentacji przedstawiciela Biura 

Sieci Teleinformatycznych, który ma gościć na sesji w celu zaprezentowania oraz przekazania radnym 

szczegółowych informacji dotyczących zasad funkcjonowania Stowarzyszenia pod nazwą 

„Zachodniopomorska Sieć Teleinformatyczna”. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” przyjęła wniosek Przewodniczącego RM 

Szczecinek. 

 

Ad.7.  

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− kolejny projekt uchwały wymaga dodatkowych wyjaśnień. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− w imieniu Komisji złoŜył wniosek do Przewodniczącego RM o zarządzenie 15-minutowej przerwy, z uwagi  

na wątpliwości prawne, jakie pojawiły się podczas opiniowania projektu uchwały.  

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− zarządził 15 minut przerwy. 

 

Przerwa w obradach sesji RM od godz. 9:10 do godz.9 :25. 

Po przerwie na sali obecnych 17 Radnych. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− wznowił obrady RM, otworzył dyskusję. 
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Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− ze względu na dalsze wątpliwości natury prawnej, Komisja jednogłośnie zaproponowała przesunięcie pkt 7 

obrad RM  celem uzyskania wiąŜącej opinii prawnej i wnioskuje o rozpatrzenie w/w na kolejnej sesji.  

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przychylił się do stanowiska Komisji i zawnioskował o wyłączenie projektu uchwały (pkt 7) z dzisiejszych 

obrad, po czym przystąpił do głosowania.  

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” przyjęła wniosek Przewodniczącego RM 

Szczecinek. 

 

Ad.8.  

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przed głosowaniem sal ę obrad opu ścił radny Wiesław Drewnowski. 

W głosowaniu wzi ęło udział 16 radnych. 

   

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych pytań przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 16 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr L/512/10   

w sprawie uchwalenia „Programu usuwania azbestu i w yrobów zawieraj ących azbest  

na terenie Miasta Szczecinek”. 

 

Ad.9.  

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 16 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr L/513/10 

w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania pr zestrzennego 

terenu „Pilska” w Szczecinku. 

 

 

Ad.10.  

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję.  

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta Szczecinek: 

− wyjaśnił procedurę uchwalania poprawek w dwóch jednobrzmiących projektach uchwał, 

− powyŜsze zmiany dokonywane są na wniosek zainteresowanych mieszkańców,  

− nadmienił, iŜ poprawka w drugim projekcie uchwały dotyczy postawienia siłowni wiatrowej, 

− z uwagi na wiąŜące terminy proceduralne, proponuje się poprawki przedstawić w dwóch odrębnych 

uchwałach. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− w nawiązaniu do w/w planów nadmienił, iŜ równieŜ SIS „TERRA” zawnioskowało o uniemoŜliwienie 

zakładom KRONO zatruwania Miasta, jednakŜe nie uzyskał on akceptacji właściwej Komisji, wniosek 

pozostał bez odpowiedzi, a problem dotyczący atmosfery nad Miastem jest wielki;  

− uwaŜa, Ŝe Burmistrz popełnił błąd, odrzucając rzeczony wniosek; w zagadnieniu wyczuwa się podtekst 

polityczny. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta Szczecinek: 

− w odpowiedzi wyjaśnił, iŜ nie naleŜy sprawy rozstrzygać w kontekście politycznym, 

− przedmiotowy wniosek przedłoŜony został właściwej Komisji, która stwierdziła, Ŝe nie powinien on być 

procedowany przez Radę Miasta, naleŜy go poddać dokładnej analizie prawnej,  

− jednocześnie stoi na stanowisku, iŜ wniosek nie jest na tyle zasadny, by wprowadzać zmiany w planie 

przestrzennego zagospodarowania, 

− stwierdził, iŜ nie lekcewaŜy wniosku i podkreślił, Ŝe do spraw związanych z ochroną środowiska podchodzi 

bardzo powaŜnie.   

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 
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Przed głosowaniem na sal ę obrad powrócił radny Wiesław Drewnowski. 

W głosowaniu wzi ęło udział 17 radnych. 

 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr L/514/10 

w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania pr zestrzennego 

terenu „Pilska” w Szczecinku. 

Ad.11.  

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił skład Miejskiej Komisji Konsultacyjnej. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta Szczecinek: 

− wyjaśnił, iŜ konsultacje dotyczą prawidłowości zaproponowanych obwodów nowych Osiedli, 

− proponuje się stworzenie nowego Osiedla Trzesieka oraz powiększenie Osiedla Szczecińska-Gdańska  

o tereny przyłączonych Świątek, 

− nadmienił, iŜ Osiedla powinny stanowić zwartą grupę, określającą ilość mieszkańców, stąd powyŜsza 

propozycja. 

 

Romualda Wójcik Sekretarz Miasta Szczecinek: 

− wyjaśniła, iŜ regulamin Rad Osiedli nie określa, ilu mieszkańców powinno posiadać Osiedle.  

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr L/515/10 

w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszka ńcami Miasta Szczecinek. 

 

 

Ad.12.  

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 
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Szymon Kiedel Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki:   

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Józef Świerczy ński Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr L/516/10 

w sprawie wyra Ŝenia zgody na oddanie w najem pomieszcze ń w trybie bezprzetargowym. 

 

Ad.13.  

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Szymon Kiedel Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr L/517/10 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie planu sieci publ icznych szkół podstawowych w Szczecinku oraz 

granic ich obwodów. 

Ad.14.  

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Szymon Kiedel Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr L/518/10 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie planu sieci publ icznych gimnazjów w Szczecinku  

oraz granic ich obwodów. 
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Ad.15.  

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Józef Świerczy ński Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− wyraził słowa radości w związku z moŜliwością uporządkowania targowiska i rozwiązania tego problemu. 

 

Ryszard Kabat radny:  

− spytał, czy Firma „WINKIEL” odstąpiła od wcześniej stawianego warunku, dotyczącego skomunikowania 

przedmiotowej działki z drogą krajową nr 11, czy nowy plan uwzględnia ten fakt? 

 

Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta Szczecinek: 

− wyjaśnił, Ŝe działka posiada wjazd, w węźle obowiązuje prawoskręt, 

− wystąpiono do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad, która uwzględnia lewo- i prawoskręt,  

z wnioskiem o przeprojektowanie i korektę obowiązującego wjazdu, 

− dokonane będą równieŜ korekty parkingu. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta Szczecinek: 

− wyjaśnił, iŜ RDP zapewniał o uwzględnieniu zarówno prawo- jak i lewoskrętu,  

− nadmienił, Ŝe Miasto dokona transakcji zamiany nieruchomości z firmą „Winkiel” w moŜliwie jak najszybszym 

terminie, jednakŜe mimo zapewnień w/w Spółki, nie ma gwarancji, Ŝe firma nie wycofa się z transakcji. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr L/519/10 

w sprawie wyra Ŝenia zgody na zamian ę nieruchomo ści. 

 

Ad.16.  

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Józef Świerczy ński Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− projekt uchwały został  przez Komisję zaopiniowany pozytywnie. 

 

Wojciech Knapik Przewodnicz ący Komisji Problemów Społecznych: 

− poprosił o rozszerzenie uzasadnienia uchwały. 
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Tomasz Piesik Dyrektor Wydziału Nieruchomo ści: 

− wyjaśnił, iŜ wnioski o nabycie nieruchomości będących przedmiotem uchwały złoŜyły osoby aktualnie 

zamieszkujące w lokalach wymienionych w § 1 uchwały; podał metraŜ zbywanych nieruchomości.  

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr L/520/10 

w sprawie zbycia nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek. 

 

Ad.17. Sprawozdanie z działalno ści Burmistrza Miasta:  

− nie zgłoszono pytań lub uwag do w/w sprawozdania. 

 

Ad.18. Informacja Przewodnicz ącego Rady Miasta  

− nie zgłoszono pytań lub uwag do w/w informacji. 

 

Ad.19. Wnioski i zapytania Radnych:  

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− skierował pytanie do Dyrektora SAPiK : jaki był koszt występu zespołów: „Budka Suflera” i „Zakopower”, 

które przyjechały z koncertem z okazji 700-lecia Miasta Szczecinek?  

− skierował pytanie do Skarbnika Miasta : jak wygląda realizacja w I półroczu dochodów budŜetowych z tytułu 

sprzedaŜy mienia komunalnego? 

Pisemne wystąpienie radnego zostało załączone do niniejszego protokołu z sesji. 

 

Adam Wyszomirski Dyrektor SAPiK Szczecinek: 

− wyjaśnił, iŜ koncert „Budki Suflera” kosztował około 56 tys. zł, natomiast „Zakopower”-36 tys. zł, podkreślił, 

Ŝe są to kwoty występu oraz pochodnych niezbędnych do jego zorganizowania. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta Szczecinek: 

− odnosząc się do wcześniej zadanego pytania radnego Bratkowskiego, wyjaśnił mechanizm pozyskiwania 

popularnych zespołów z tzw. ”górnych półek”,  

− podkreślił, iŜ Rada Miasta uchwaliła budŜet asygnowany na 700-lecie Szczecinka, przekazując finanse 

przeznaczone na ten cel dla SAPiK-u, który ku zadowoleniu mieszkańców je realizuje poprzez 

organizowanie wielu imprez, 

− uwaŜa, Ŝe propozycje koncertowe zorganizowane przez SAPiK są niezwykle imponujące. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− podziękował Dyrektorowi za odpowiedź, jednocześnie wyraził niezadowolenie z wypowiedzi Burmistrza. 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta Szczecinek: 

− stwierdził, iŜ wyczuwa pewną intencję w powiązaniu dwóch róŜnych tematów w pytaniach zadawanych 

przez radnego Andrzeja Bratkowskiego, mianowicie nie moŜna uzaleŜniać zjawiska pozyskiwania niŜszych 

dochodów ze sprzedaŜy mienia z moŜliwością rezygnacji z pewnych uchwał, które podejmują radni. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− w uzupełnieniu rozmowy zaznaczył, iŜ przychody majątkowe wiąŜą się z wydatkami majątkowymi, lecz nie 

mają nic wspólnego z gaŜami wypłacanymi w/w zespołom. 

 

Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta Szczecinek: 

− w odpowiedzi na drugie pytanie zadane przez radnego Bratkowskiego wyjaśnił, iŜ dochody z tytułu 

sprzedaŜy mienia w I półroczu wyniosły 750 tys. zł, natomiast w lipcu –  około 550 tys. zł.  

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− odnosząc się do w/w rozmowy stwierdził, iŜ w ocenie wielu osób spoza Szczecinka, repertuar prezentowany 

przez SAPiK oraz organizacja wszelkich imprez moŜe być wzorem do naśladowania nawet dla Warszawy. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przerwał i zakończył dyskusję, 

− przywitał zaproszonego gościa, Pana Krzysztofa Kozakowskiego Kierownika Biura ds. Społeczeństwa 

Informacyjnego Wydziału Polityki Regionalnej Urzędu Marszałkowskiego w Szczecine.  

 

Ad.6.  

Krzysztof Kozakowski: 

− podziękował w imieniu Marszałka Husejko za zaproszenie na Sesję RM, 

− przedstawił mechanizm funkcjonowania sieci teleinformatycznej; Województwo jest liderem i koordynatorem 

całego przedsięwzięcia, ale podkreślił, Ŝe realizacje projektu wykonywane są wspólnie z samorządami, 

− wyjaśnił, iŜ projekt budowy infrastruktury telekomunikacyjnej ma słuŜyć wzmocnieniu funkcji administracji 

publicznej, w tym m.in. funkcji dostępu do Internetu, 

− zachodzi konieczność zintensyfikowania działań w celu jednorazowej absorpcji środków finansowych 

dostępnych w Regionalnym Programie Operacyjnym, a jednostki przystępujące do Stowarzyszenia 

„Zachodniopomorska Sieć Teleinformatyczna” podejmują kluczowe decyzje w zakresie przyswojenia tych 

środków, (do Stowarzyszenia przystąpiło 70 jednostek), 

− celem projektu Zachodniopomorska Sieć Teleinformatyczna jest zapewnienie powszechnego, szybkiego  

i bezpiecznego dostępu do szerokopasmowego Internetu, a w następnej kolejności do wiedzy, usług 

elektronicznych oraz informacji oferowanych poprzez Internet, w szczególności na obszarach wiejskich  

i w małych miastach, dla mieszkańców, przedsiębiorców oraz jednostek publicznych na terenie 

Województwa Zachodniopomorskiego. 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta Szczecinek: 

− wyraził swoje wątpliwości w kwestii przystąpienia Szczecinka do w/w Stowarzyszenia, 

− stwierdził, iŜ Miasto posiada kilku operatorów, którzy zapewnili juŜ mieszkańcom szeroki dostęp do Internetu 

oraz innych mediów,  

− po wysłuchaniu prezentacji nasuwa się szereg pytań, m.in. jakie są korzyści przystąpienia Miasta 

Szczecinek do Stowarzyszenia, jakie będą koszty tej przynaleŜności, jak daleki będzie jego solidaryzm 

względem innych zdeklarowanych gmin, kto będzie operatorem tej sieci, kto będzie odpowiadać  

za techniczny serwis oraz czy samorządy będą odpowiadać za finansowanie wszelkich udoskonaleń sieci? 

 

Krzysztof Kozakowski: 

− w odpowiedzi wyjaśnił, iŜ Szczecinek nie jest samotną wyspą i to warunkuje sens przystąpienia  

do Stowarzyszenia, projekt nie godzi w funkcjonujących w Mieście operatorów, lecz ma ich wzmocnić, 

− poinformował o rychłym wejściu w Ŝycie ustawy o wspieraniu usług teleinformatycznych, zachęcił radnych  

do odwiedzenia strony internetowej Zachodniopomorskiej Rady Społeczeństwa Informacyjnego, która 

prezentuje informacje o efektach praktycznych wynikających z w/w ustawy:  http://www.zrsi.wzp.pl/. 

− przedstawił podstawowe strefy sieci w zakresie medium światłowodowego: sieć szkieletowa, dystrybucyjna 

oraz „ostatnia mila”, która leŜy w obszarze zainteresowań Samorządów; podkreślił, Ŝe członkowie 

Stowarzyszenia będą decydować o topologii tej sieci, 

− przedstawił przewidywane koszty finansowe oraz podał kwoty składek w 2010 r. – około 6 tys. zł, w 2011 r. – 

około 14 tys. zł.  

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− pomimo obszernej prezentacji przedstawiciela Biura, wyraził szereg wątpliwości co do faktu przystąpienia 

Szczecinka do ZST, 

− stwierdził, iŜ potrzeby mieszkańców w zakresie szerokopasmowego dostępu do Internetu są zaspokojone  

w 100 %. 

 

Krzysztof Kozakowski: 

− wyjaśnił, iŜ informatyczną sieć publiczną naleŜy traktować jako sieć misyjną, która oferować będzie szereg 

usług, m.in. e – urząd, e – edukacja,  

− moŜliwości sieci są nieograniczone: telefonia cyfrowa, centralne stanowisko kontroli ruchem, nowoczesne 

stanowisko zarządzania kryzysowego.  

 

Ryszard Kabat radny: 

− stwierdził, Ŝe sformułowania powyŜsze są mu obce,  

− zapytał, czy istnieje zaleŜność: im większa liczba operatorów, tym niŜsza cena usług przez nich 

oferowanych? 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− spytał Burmistrza, czy radni muszą zajmować się tym zagadnieniem? 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta Szczecinek: 

− stwierdził, iŜ nie zna projektu w/w ustawy, lecz po jej wejściu w Ŝycie radni będą musieli zająć się tym 

problemem. 

 

Krzysztof Kozakowski: 

− zapoznał radnych z adresami stron internetowych, które szczegółowo przedstawiają projekt ustawy:  

http://www.uke.gov.pl/, http://www.zrsi.wzp.pl/. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− zapytał, czy proponowana sieć będzie siecią równoległą, czy zintegrowaną z juŜ istniejącymi sieciami oraz 

kto będzie zajmował się jej serwisem?  

 

Krzysztof Kozakowski: 

− podkreślił, Ŝe sieć będzie projektowana przez Miasta, które wejdą do w/w Stowarzyszenia i to właśnie 

członkowie Stowarzyszenia ZST podejmą decyzję, kto będzie operatorem tej sieci;  

− zaznaczył, iŜ Stowarzyszenie nie moŜe być siecią komercyjną. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− podkreślił, iŜ wypowiedź zaproszonego gościa rodzi wiele wątpliwości, przytoczone terminy techniczne  

są niezrozumiałe, dlatego zwrócił się do Burmistrza z propozycją powołania Zespołu Ekspertów, który 

dokładnie przeanalizuje zasadność przystąpienia do w/w Stowarzyszenia.  

 

Czesław Podkowiak Radca Prawny UM Szczecinek: 

− zapytał, z którego aktu prawnego wynika, Ŝe ustawodawca nałoŜył na gminy obowiązek realizacji tak daleko 

idących działań? 

 

Krzysztof Kozakowski: 

− wyjaśnił, iŜ jest to obligatoryjne, gminy nie mają obowiązku przystąpienia do Stowarzyszenia. 

 

Czesław Podkowiak Radca Prawny UM Szczecinek: 

− sprostował, iŜ termin „obligatoryjnie” znaczy obowiązkowo, natomiast w jego pojęciu mowa jest  

o „fakultatywności”, czyli dobrowolności korzystania z sieci, z związku z powyŜszym poprosił o wyjaśnienie 

tego zagadnienia. 

 

Krzysztof Kozakowski: 

− rzeczone kwestie obligatoryjne związane są z elementami przepisów prawa budowlanego bądź tez ochrony 

środowiska, jako elementami związanymi bezpośrednio z ZST. 
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Czesław Podkowiak Radca Prawny UM Szczecinek: 

− w jego ocenie chodzi o kwestię, iŜ na gminie ciąŜy obowiązek jedynie zorganizowania zapewnienia dostępu 

do sieci informatycznej, a nie jej realizacji. 

 

Krzysztof Kozakowski: 

− potwierdził stanowisko Radcy Prawnego, Samorządy nie mają obowiązku dostarczenia Internetu  

do mieszkańców. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta Szczecinek: 

− oświadczył, iŜ mimo wielu wyjaśnień, nadal nie udzielono prostych odpowiedzi na proste pytania, 

− podejmowane w rozmowie kwestie techniczne są trudne do zrozumienia, 

− problem wstąpienia do Stowarzyszenia jest ryzykowny, składka nie jest zbyt wygórowana, poza tym  

w kaŜdej chwili moŜna się wypisać ze Stowarzyszenia,  

− spytał, czy Miasto będzie musiało partycypować w kosztach budowy sieci na terenach poszczególnych 

gmin, które tego wymagają? 

 

Krzysztof Kozakowski: 

− stwierdził, iŜ w przypadku ZST –  nie ma obowiązku takiej partycypacji, natomiast w momencie wystąpienia 

gminy z prośbą o wsparcie – naleŜy udzielić pomocy finansowej, 

− kwestia składki inwestycyjnej nie jest jeszcze znana, we wrześniu br. zostaną wybrane władze 

Stowarzyszenia, które rozstrzygną wszelkie kluczowe decyzje. 

 

Na obrady Rady Miasta Szczecinek przybył Zbigniew G awroński Prezes Spółki GAWEX MEDIA. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przywitał gościa, prosząc go o zabranie głosu w przedmiotowej dyskusji. 

 

Zbigniew Gawro ński prezes Spółki GAWEX MEDIA: 

− poinformował, Ŝe zna prezentowany program, w Szczecinku wiodącym operatorem jest firma GAWEX 

MEDIA, która dociera do 95% mieszkańców, dostarczamy Internet szerokopasmowy na Ŝyczenie zarówno 

przedsiębiorców jak i mieszkańców, 

− Firma poprzez plan „wykluczenia cyfrowego”, planuje objąć 100% zasobów mieszkaniowych ludzkich 

doprowadzając do mieszkań światłowód, 

− uwaŜa, Ŝe proces przystąpienia Miasta do Stowarzyszenia ZST jest wielkim nieporozumieniem. 

 

Krzysztof Kozakowski:  

− rozumie obawy przedstawiciela w/w firmy,  jako operatora komercyjnego, wynikają one z niezrozumienia 

istoty rzeczy, mowa jest bowiem o szerokopasmowej transmisji danych w obszarze administracji publicznej 

całego województwa Zachodniopomorskiego, nie tylko Miasta Szczecinek. 
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Wiesław Drewnowski: 

− uwaŜa, Ŝe Miasto Szczecinek, przystępując do ZSI będzie uczestniczyło w zgromadzeniach 

Stowarzyszenia, na których będą głównie rozstrzygane problemy innych potrzebujących gmin, poniewaŜ 

nasze potrzeby są zaspokojone w 100%. 

 

Krzysztof Kozakowski:  

− zapewnił, iŜ Miasto moŜe wystąpić w kaŜdej chwili ze Stowarzyszenia, jeŜeli tylko uzna, Ŝe decyzje 

podejmowane przez ZST działają na szkodę Szczecinka. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− z uwagi na szereg niejasności, zawnioskował o przesunięcie opiniowania uchwały na kolejną sesję Rady 

Miasta Szczecinek, 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta Szczecinek: 

− reasumując dyskusję w przedmiotowym temacie stwierdził, iŜ nie widzi korzyści z przystąpienia Miasta 

Szczecinek do Stowarzyszenia „Zachodniopomorska Sieć Teleinformatyczna”, 

− Miasto posiada ośmiu operatorów sieci, którzy w 100 % zapewniają mieszkańcom dostęp do Internetu,  

− w szpitalu realizowana jest teleradiologia, Miasto jest nowocześnie monitorowane, 

− przychyla się do stanowiska radnych Janusza Rautszko oraz Andrzeja Bratkowskiego, uwaŜa, Ŝe naleŜy 

przedyskutować sprawę powołując Zespół Ekspertów i powrócić do tematu na kolejnej sesji, jednocześnie 

nie chce by Szczecinek odebrany został jako samorząd przeszkadzający wdroŜeniu zamierzeń 

Stowarzyszenia. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Klubu Forum Samorz ądowe 2010: 

− zgłosił wniosek formalny o wyłączenie projektu uchwały (pkt 7) z dzisiejszych obrad RM. 

 

Bogumił Kłyk Przewodnicz ący Klubu Platforma Obywatelska: 

− poparł stanowisko radnych Andrzeja Bratkowskiego i Janusza Rautszko. 

 

Marcin Wilk Dyrektor Wydziału Rozwoju: 

− poprosił o jednoznaczne wyjaśnienie, które gminy nie przystąpiły do projektu ZST? 

 

Krzysztof Kozakowski:  

− w odpowiedzi poinformował, Ŝe gmina Chociwel oraz Osina podjęły uchwały o nieprzystąpieniu  

do Stowarzyszenia ZST; podjęto 70 uchwał na „tak” oraz 8 uchwał na „nie”. 

  

Przed głosowaniem sal ę obrad opu ścili radni: Maria Kadela i Józef Świerczy ński. 

W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
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Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przyjął wniosek formalny o wyłączenie projektu uchwały (pkt 7) z dzisiejszych obrad i przedłoŜenie go  

na kolejną Sesję RM, po czym przystąpił do głosowania.  

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęła wniosek Przewodniczącego RM 

Szczecinek. 

 

Ad.19. Wnioski i zapytania Radnych (c.d.):  

 

Andrzej Sochaj radny: 

− zapytał, czy uzupełniono wykaz zbiorników bezodpływowych na ścieki z tytułu przyłączenia dwóch Sołectw, 

o ile wzrosła ich ilość? 

− na jakim etapie jest sprawa odszkodowania, które Powiat musiał zapłacić na rzecz Miasta za wycięcie drzew 

przy ul. Kościuszki? 

− czy prócz uczestnictwa w projekcie Civitas-Renaissance, SzLOT pozyskał jakieś środki zewnętrzne  

na realizację swoich celów statutowych, czy stara się o ich pozyskanie? 

− ile osób od chwili otwarcia sezonu skorzystało z wyciągu do nart wodnych oraz taksówek wodnych? 

− ilu turystów przyjechało do Szczecinka podczas otwarcia sezonu turystycznego, szczególnie podczas 

kulminacji obchodów 700-lecia Miasta Szczecinek w dniach 18-27.06.2010 r., jaka jest metodologia badań 

tego zjawiska? 

Pisemne wystąpienie radnego zostało załączone do niniejszego protokołu z sesji. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta Szczecinek: 

− w odpowiedzi wyjaśnił, iŜ większość pytań dotyczy SzLOT-u i do tej organizacji naleŜy się zgłosić w celu 

uzyskania wszelkich wyjaśnień, 

− w związku z pytaniem drugim: zgodnie z uprawnieniami Burmistrza sprawa wycinki drzew i przedmiotowej 

kary została zakończona, radni podjęli uchwałę o umorzeniu kary, 

− w związku z ostatnim pytaniem: w chwili obecnej trudno jest zmierzyć ilu turystów odwiedziło Szczecinek, 

dane moŜna uzyskać pod koniec sezonu, korzystając z informacji udzielonych przez hotele i schroniska, 

naleŜy jednak uwzględnić fakt, iŜ część turystów przyjechało do swych rodzin i znajomych-tego nie 

zmierzymy. 

Salę obrad opu ścił radny Ryszard Kabat. 

Anna Mista Dyrektor Wydziału Komunalnego UM Szczeci nek: 

− wyjaśniła, Ŝe inwentaryzacja zbiorników bezodpływowych jest wykonana, w kaŜdej chwili moŜna się z nią 

zapoznać w Wydziale Komunalnym UM.  

 

Wiesław Drewnowski: 

− zgłosił wniosek w sprawie postawienia zabezpieczających płotków przy drodze w pobliŜu sygnalizacji 

świetlnej w okolicach przejścia graniczącego z I LO im. ks. ElŜbiety; sygnalizacja jest nieco przesunięta 

względem układu drogi, którą przemierza młodzieŜ idąca do szkoły; zadaniem płotków byłoby 

uniemoŜliwienie młodzieŜy przechodzenia w miejscach do tego niedozwolonych. 
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Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− potwierdził, Ŝe wśród młodzieŜy istnieje pokusa przejścia „na skróty”, być moŜe naleŜałoby ustawić bramę 

ruchomą, by zapewnić płynną komunikację. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta Szczecinek: 

− potwierdził, Ŝe sygnały świetlne są rzeczywiście przesunięte względem naturalnego przejścia, temat 

rozwaŜany był z Burmistrzem Danielem Rakiem – odpowiednia barierka będzie postawiona od strony 

przedszkola publicznego im. Kornela Makuszyńskiego. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− podkreślił, iŜ trzeba mieć na uwadze przedszkole i szkołę i przed w/w proponowanym rozwiązaniem naleŜy 

rozwaŜyć problem zapewnienia drogi ewakuacyjnej, którą będą mogły swobodnie przejechać słuŜby 

ratownicze t.j.: straŜ poŜarna, czy karetka pogotowia; dojazd od ul. P. Skargi jest bardzo utrudniony. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− zapytał Burmistrza Miasta, dlaczego Stowarzyszeniu „TERRA” odmówiono prawa do rozstawienia namiotu 

na „deptaku” w celu prowadzenia działalności statutowej? 

− poinformował zebranych, Ŝe Burmistrz nie wydał pozwolenia w/w organizacji na zajęcie pasa drogowego 

pod namiot, co się nie zdarzało wcześniej w przypadku innych organizacji społecznych i politycznych,  

− uwaŜa, Ŝe brak pozytywnej decyzji w tej sprawie jest niczym nieuzasadnionym szykanowaniem ze strony 

Burmistrza i naruszeniem konstytucyjnego prawa do publicznego głoszenia swoich poglądów, 

− utrzymuje, Ŝe Burmistrz powinien traktować Stowarzyszenie jako swojego sojusznika w walce o czyste 

powietrze w naszym mieście, a nie jako zagroŜenie dla własnej pozycji. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta Szczecinek: 

− uwaŜa, Ŝe słowa radnego Bratkowskiego są wyłącznie jego interpretacją, 

− podkreślił, Ŝe nie jest w konflikcie z „TERRĄ”, ale negatywnie interpretuje jej działalność, 

− sądzi, iŜ Stowarzyszenie jest organizacją quazi polityczną, która nadinterpretuje wyniki badań środowiska  

i stosuje retorykę, która szkodzi Miastu, 

− podkreślił, iŜ faktem jest, Ŝe w okresie letnim ograniczono poszczególnym firmom wydawanie pozwoleń  

na zajęcie pasa drogowego, by Plac Wolności nie stał się swoistym bazarem,  

− oznajmił, iŜ podczas kampanii wyborczej kaŜde ugrupowanie polityczne będzie miało prawo do rozstawienia 

swojego stoiska – nie ma nic przeciwko temu, natomiast  swym dotychczasowym postępowaniem mającym 

na celu werbowanie mieszkańców z ulicy do zbiórki podpisów, „TERRA” niweczy działania Miasta na rzecz 

ochrony środowiska. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− stwierdził, iŜ nie jest rolą Burmistrza prowadzenie cenzury politycznej, 

− ponownie podkreślił, iŜ Stowarzyszenie ma w pełni prawo do realizacji działań statutowych, 

− uwaŜa, Ŝe Burmistrz swymi decyzjami łamie prawo. 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta Szczecinek: 

− nie zgadza się z radnym Bratkowskim, uwaŜa, Ŝe prawo nie jest łamane,  

− dbanie o dobro Miasta jest sprawą priorytetową, 

− podkreślił, iŜ nie stosuje dyskryminacji politycznej, 

− ponownie wygłosił zdanie, iŜ „TERRA” swym postępowaniem szkodzi Miastu. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− absolutnie nie zgodził się ze zdaniem Burmistrza. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− pouczył radnego Bratkowskiego, iŜ juŜ wielokrotnie wyraził swą opinię, 

− przerwał wystąpienie przedmówcy i odebrał mu głos w dalszej dyskusji. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− zwrócił uwagę radnemu Bratkowskiemu, Ŝe Przewodniczący posiada wyłączność prowadzenia Sesji Rady 

Miasta, 

− uwaŜa zachowanie w/w radnego za dalece niestosowne. 

 

Pomimo wielu pouczeń Przewodniczącego RM Jerzego Kani, radny Andrzej Bratkowski kilkakrotnie naduŜył 

prawa zabrania głosu w przedmiotowej dyskusji, w związku z powyŜszym pozbawiono go moŜliwości dalszego 

wystąpienia poprzez wyłączenie mikrofonu. Przewodniczący zakończył dyskusję w powyŜszym temacie.  

 

Andrzej Sochaj radny: 

− zgłosił wniosek o wybudowanie parkingu przy Szkole Podstawowej nr 1, 

− zachęcił wszystkich radnych do uczestnictwa w imprezach z okazji jubileuszu Miasta Szczecinek 

organizowanych przez SAPiK.  

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− złoŜył wniosek do Prezesa PGK o zwiększenie liczby pojemników na odpady do recyklingu-zwłaszcza 

odpady papierowe -głównie na duŜych osiedlach, tj. Koszalińska, Mierosławskiego, Zachód, 

− zapytał, czy istnieje moŜliwość nawiązania współpracy z firmami, które uŜywają niszczarek na dokumenty 

papierowe, celem pozyskania od firm i ewentualnego wykorzystania odpadów papierowych? 

Pisemne wystąpienie radnego zostało załączone do niniejszego protokołu z sesji. 

 

Ad. 20. Zamkni ęcie Sesji Rady Miasta.  

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta o godz. 11:25 zamknął L sesję Rady Miasta 

Szczecinek. 

Na tym protokół zakończono. 

   

   Protokołowała:        Przewodniczący Rady Miasta: 

Katarzyna Mołczun                                              Jerzy Kania 


